
Reactie op verkeersplan rondom het Bekkerveld

Heerlen, 23 april 2021

Geachte heer, mevrouw,

De Wijkraad Aarveld/Bekkerveld richt dit schrijven aan u vanuit zijn betrokkenheid bij het 
verkeersplan KC Bekkerveld. De wijkraad heeft onder meer tot doel het bevorderen van de 
leefbaarheid, buurtparticipatie en betrokkenheid van de burgers in onze wijken.
Ten  aanzien van het verkeersplan KC Bekkerveld is de wijkraad 2 jaar betrokken geweest bij het 
proces dat geleid heeft tot dit verkeersplan.

Wij stellen vast dat het resultaat tot nu toe, heeft geleid tot grote teleurstelling en emoties bij de 
burgers rondom het nieuwe KC Bekkerveld.
De wijkraad is in de 2e fase van de ontwikkeling aangesloten om het proces te bewaken. 

Ten aanzien van het proces stellen wij het volgende vast:

1. Het proces heeft bijna 2 jaar geduurd wat in onze ogen een veel te lange termijn is. De wijkraad 
adviseert daarom de gemeente dit proces uitdrukkelijk te evalueren ten behoeve van vergelijkbare 
processen in de toekomst.

2. Bij de start van het proces zijn kaders geformuleerd. Opmerkelijk is dan ook dat in de mail van 
…………… d.d. 14 april 2021 de administratieve bepalingen inzake BABW genoemd worden. Dit is in 
het proces nooit eerder aan de orde geweest. En dit blijkt nu van wezenlijke invloed te zijn op de 
besluitvorming van de gemeente.

3. De Dr. Jaegerstraat is in de 1e fase wel onderdeel geweest van de plannen. Met name vanuit het 
veiligheidsaspect werd toen aangegeven dat daar een toegang zou zijn naar het KC Bekkerveld. In de 
nieuwe plannen is deze doorgang niet meer aan de orde. De Wijkraad maakt zich er ernstige zorgen 
over dat, indien er een calamiteit ontstaat in het KC Bekkerveld, in het huidige plan maar één 
vluchtweg voorzien is.

4. De Wijkraad constateert dat in de laatste brief van wethouder Claessens onvoldoende argumenten 
zijn aangegeven waarom de gemeente kiest voor haar eigen plan. Dit heeft wederom geleid tot veel 
onbegrip en emoties bij de betrokken burgers.

5. Wij stellen het op prijs dat de gemeente de betrokken burgers heeft gewezen op de juridische 
mogelijkheid om bezwaar en beroep aan te tekenen.

6. In de brief van de wethouder geeft deze aan dat 3 maanden na de invoering het eerste gesprek 
gaat plaatsvinden over hoe het verloopt en of er ernstige knelpunten blijken. De Wijkraad adviseert 
de gemeente nadrukkelijk ten aanzien van de evaluatie reeds aan de voorkant de aspecten van deze 
evaluatie te benoemen opdat er geen misverstanden ontstaan. Deze aspecten zouden o.a. kunnen 
zijn: verkeersmetingen, ervaringen van omwonenden en gebruikers van KC Bekkerveld. Wij stellen 
voor het benomen van deze aspecten samen te doen met alle betrokkenen.



Verder willen wij u erop attenderen dat de inrichting van de stoepen, groenvoorziening en 
parkeerplaatsen nog een open einde heeft. Wij adviseren u de herinrichting  te doen in goede 
samenspraak met alle betrokkenen.

Aangezien de gemeente in haar beleid Buurtparticipatie en Buurtbetrokkenheid als speerpunt heeft 
benoemd, verzoeken wij de gemeente om alles in het werk te stellen dit proces voor alle 
betrokkenen tot een positief einde te brengen.
Vanwege dit belang sturen wij deze brief ook naar wethouder Adriane Keulen, wethouder Martin de 
Beer en wethouder Charles Claessens.

Hoogachtend,

Namens de Wijkraad Aarveld/Bekkerveld:
Desirée Stok-van den Kerkhof, secretatis
Frans van Velzen, voorzitter 


